
Protokół Nr IV/19
z  sesji  Rady  Powiatu  Siemiatyckiego,  która  odbyła  się  w  dniu  22  lutego  2019r.
w Starostwie Powiatowym w Siemiatyczach i trwała od godz. 1400 do godz. 1455. 

W sesji uczestniczyło 16 radnych według załączonej listy obecności. Nieobecny był radny
Jerzy Szawkało.

W  sesji  uczestniczyli   kierownicy  jednostek  organizacyjnych  powiatu,  kierownicy
powiatowych  służb,  inspekcji  i  straży  według  załączonej  listy  obecności a  także
przedstawiciele mediów. 

W sesji uczestniczyli również:
1. Walentyna Kwiatkowska Skarbnik Powiatu
2. Jerzy Woźniak Sekretarz Powiatu

Obradom  przewodniczył  Przewodniczący  Rady  Powiatu  Siemiatyckiego  Henryk
Boguszewski.

P – kt 1.

Przewodniczący  Rady  Henryk  Boguszewski  otwierając  obrady   IV  sesji  VI
kadencji  Rady  Powiatu  Siemiatyckiego.  powitał   radnych,  Starostę,  Wicestarostę,
członków Zarządu, Wiceprzewodniczącego Rady, kierowników jednostek organizacyjnych
powiatu,  kierowników   służb  mundurowych,  inspekcji,straży  i  policji  ,  przedstawicieli
mediów  oraz mieszkańców powiatu.  

Na podstawie listy obecności  Przewodniczący Rady stwierdził,  że w dzisiejszej
sesji  uczestniczy 16 radnych,  co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować
i  podejmować prawomocne uchwały. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że porządek obrad Państwo radni otrzymali
wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. Czy w sprawie porządku obrad ktoś  zechce
zabrać głos? 

Głos  zabrał  Starosta  Jan  Zalewski,  który  wniósł  do  pkt  5  porządku  obrad
dzisiejszej sesji trzy zmiany:
podp  l/  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  realizowanych  zadań  przez  samorząd
powiatowy wynikających z ustawy z dnia 27 sierpnia 1997 roku o rehabilitacji zawodowej i  
społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych (Dz.U. z 2018r. poz. 511 ze zm.)
finansowanych  ze  środków  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób
Niepełnosprawnych w roku 2019
podp.  ł/ projekt  uchwały  w  sprawie  powołania  Rady  Społecznej  Samodzielnego
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w   Siemiatyczach
podp.  m/ projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  Powiatu
Siemiatyckiego  w  charakterze  Partnera  do  realizacji  projektu  „Regionalne  Innowacje
Społeczne – centra Integracji  Społecznej  województwa podlaskiego'  finansowanego ze
środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Osi Priorytetowej VII Poprawa
Spójności  Społecznej,  Działania  7.1  Rozwój  Działań  Aktywnej  Integracji  Regionalnego
Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego 2014 – 2020.  Dlaczego projekt tej
uchwały znalazł się dzisiaj? Starosta Jan Zalewski poinformował, że dziś około godz. 1000

otrzymaliśmy informację drogą mailową, że jest akceptacja dla tego projektu. Jest prośba,
żeby Rady Powiatów w formie uchwały zaakceptowały przystąpienie do tego projektu do
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końca lutego. W związku z tym, że dzisiaj jest sesja a miesiąc luty już się kończy więc
postanowiliśmy poddać projekt tej uchwały pod obrady sesji Rady Powiatu . Państwo radni
otrzymali  projekt  tej  uchwały,  na  drugiej  stronie  jest  uzasadnienie.  Jest  to  projekt
realizowany  wspólnie  z  kilkoma  powiatami:  hajnowski,  kolneński,  łomżyński,
wysokomazowiecki, zambrowski oraz Gmina Boćki. Liderem projektu jest Miasto Łomża.
Jest to Centrum Integracji  Społecznej ,  środki dofinansowania jest to około 20 mln zł.,
około  2  mln  zł.  dla  danego  partnera,  realizowany  będzie  od  kwietnia  do  2022  roku.
Skierowane jest przede wszystkim do osób wykluczonych, w celu aby ich wychwycić ze
środowiska,  zorganizować  dla  nich  szkolenia  pod  kątem  nabycia  przez  te  osoby
umiejętności  zawodowych.  Jest  to  jeden  z  wielu  projektów  realizowanych  w  ramach
Europejskiego Funduszu Społecznego 

Radny Mariusz Cieślik poinformował iż ma uwagę dotyczącą nowelizacji ustawy o
samorządzie powiatowym. Wczoraj  rozmawialiśmy i  pan Sekretarz tłumaczył,  na czym
polega  ta  zmiana,  chodzi  o  formę  interpelacji  i  zapytań.  Radny  Mariusz  Cieślik
poinformował,  że  parę  osób  pytało  go  na  temat  punktu,  czy  na  dzisiejszej  sesji  nie
powinien się jeszcze pojawić, chodzi o punkt „Interpelacje i zapytania radnych”. Dopiero
po  podjęciu  uchwały,  po  dwóch  tygodniach  uchwała  ta  uprawomacnia  się  –  radny
stwierdził iż nie wie, czy w tym wypadku nie jest to błąd że ten punkt nie znalazł się w
porządku  obrad  dzisiejszej  sesji.  Radny  Mariusz  Cieślik  poinformował,  że  wczoraj
przeglądając  przykładowe  sesje  obejrzał  sesję  w  Bielsku  Podlaskim,  sąsiedni  powiat,
przestrzegają nowelizacji ustawy, chodzi o to, że w ich porządku obrad znalazł się punkt
„Interpelacje i zapytania radnych”, znalazł się u nich w pkt 16 pod koniec sesji. Radny
Mariusz Cieślik stwierdził że nie wie, czy u nich jest poprawnie czy u nas jest poprawnie.
Dobrze byłoby przyjrzeć się temu tematowi i ten punkt wprowadzić na dzisiejszą sesję.
Pan Sekretarz musiałby się wypowiedzieć jak wygląda to pod względem prawnym. Jeśli
ten  punkt  wejdzie  wówczas,  wiadomo,  że  daje  się  pytania  w formie  pisemnej,  można
byłoby  wstać,  przeczytać  przygotowane  interpelacje  lub  zapytania  i  przekazać
Przewodniczącemu  Rady.  Skoro  sesje  są  nagrywane  na  pewno  byłoby  to  bardziej
pomocne.  Radny Mariusz  Cieślik  podkreślił  że nie  chciałby aby coś było  niezgodne z
przepisami,  dobrze  byłoby, aby pan Sekretarz wypowiedział się w tej kwestii.

Sekretarz Powiatu Jerzy Woźniak wyjaśnił, że to, że ten punkt się nie znalazł nie
wynika ze statutu a wynika ze znowelizowanej ustawy o samorządzie powiatowym, która
weszła w życie począwszy od tej kadencji. To, że w Bielsku Podlaskim jest taki punkt jest
to nieprawidłowo. Sekretarz Jerzy Woźniak podkreślił, że nie ma do tego uwag i nie chce
nikogo krytykować natomiast  proszę spojrzeć bliżej – Miasto Siemiatycze już od nowego
roku,  w zasadzie  od  początku  nowej  kadencji  nie  ma punktu  „Interpelacje  i  zapytania
radnych”. Druga kwestia, którą poruszył pan radny: przeczytanie interpelacji – byłaby to
interpelacja  zgłoszona  w  formie  ustnej  a  ustawa  określa  jasno,  że  musi  być  tylko  i
wyłącznie w formie pisemnej.

Radny Mariusz Cieślik podziękował za odpowiedź.
Radny  Mariusz  Pyzowski stwierdził  że  –  w  kwestii  formalnej  -  pan  Sekretarz

powiedział, że do tej pory interpelacje i zapytania radnych były w porządku obrad czyli były
niezgodne  z  ustawą  o  samorządzie  czyli  należy  domniemywać  to,  czy  sesje  były
przeprowadzone  w  sposób  prawidłowy.  Dziś  wychodzi  „miszmasz”,  zmieniamy  zapisy
statutu, od nowej sesji będzie to funkcjonować tak, jak powinno to funkcjonować natomiast
wygląda na to, że  do tej pory nie funkcjonowało to tak, jak powinno funkcjonować czyli
wniosek z tego jest taki, że już od początku kadencji powinniśmy  procedować sesje, sesja
powinna odbywać się bez punktu „Interpelacje i zapytania radnych”.

Sekretarz Powiatu Jerzy Woźniak przypomniał, że mówił wczoraj na posiedzeniu
komisji  i starał się  wytłumaczyć państwu radnym, że zaraz po wprowadzeniu zmian w
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ustawie  o  zmianach  ustrojowych  funkcjonowała  interpretacja  prawników,  która
dopuszczała, jeżeli ktoś miał w statucie taki zapis to interpretacja mówiła, że dopuszcza
się taki punkt. Później, na początku tego roku ukazała się kolejna interpretacja i z kolei
autor tamtej poprzedniej interpretacji potem przyznał się do tego, że w zasadzie ta druga
interpretacja jest ważniejsza i należy ją stosować. 

Przewodniczący  Rady  Henryk  Boguszewski poinformował  o  przejściu  do
głosowania nad przyjęciem porządku obrad z uwzględnieniem zmiany.

Za przyjęciem porządku obrad z uwzględnieniem zmiany zaproponowanej  przez
Starostę głosowało 12 radnych, 4 wstrzymało się od głosu.

Przewodniczący Rady  stwierdził,  że  porządek obrad z  uwzględnieniem zmiany
zaproponowanej  przez  Starostę  przyjęty  został  przy  12  głosach  „za”,  4  głosach
„wstrzymujących się”. Protokół głosowania jawnego w sprawie przyjęcia porządku obrad z
uwzględnieniem zmiany stanowi załącznik do protokołu. 

Porządek obrad IV sesji Rady Powiatu przedstawia się następująco:
Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
3. Sprawozdanie  Starosty  z  wykonania  uchwał  Rady Powiatu  oraz  pracy  Zarządu

Powiatu między sesjami
4. Informacja  Związku  Powiatów  Województwa  Podlaskiego   o  zmianie  Statutu

Związku 
5. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) zmian w Uchwale Nr III/13/18 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 21 grudnia 2018

roku  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu
Siemiatyckiego na lata 2019 – 2029

b) zmian w Uchwale Nr III/14/18 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 21 grudnia 2018
roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2019 rok

c) udzielenia pomocy finansowej Gminie Perlejewo
d) zatwierdzenia  rocznego  planu  kontroli  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Powiatu

Siemiatyckiego na 2019 rok
e) zatwierdzenia  rocznego  planu  pracy  Komisji  Finansowo  –  Budżetowej  Rady

Powiatu Siemiatyckiego na 2019 rok
f) zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Porządku

Publicznego Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2019 rok 
g) zatwierdzenia  rocznego  planu  pracy  Komisji  Oświaty  Kultury  Zdrowia  i  Spraw

Socjalnych  Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2019 rok
h) zmieniająca uchwałę Rady Powiatu Siemiatyckiego w sprawie uchwalenia Statutu

Powiatu Siemiatyckiego
i) delegowania radnych do komisji bezpieczeństwa i porządku
j) podtrzymania swojego stanowiska
k) wystąpienia  Powiatu  Siemiatyckiego  ze  Stowarzyszenia  Gmin,  Powiatów

i Regionów Nadbużańskich
l) określenia realizowanych zadań przez samorząd powiatowy wynikających z ustawy

z  dnia  27  sierpnia  1997  roku  o  rehabilitacji  zawodowej  i  społecznej  oraz
zatrudnianiu   osób  niepełnosprawnych  (Dz.  U.  z  2018r.  poz.  511  ze  zm.)
finansowanych  ze  środków  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób
Niepełnosprawnych w roku 2019

      ł)   powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
w Siemiatyczach
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      m) wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Siemiatyckiego w charakterze Partnera
 do realizacji projektu „Regionalne Innowacje Społeczne – Centra Integracji
 Społecznej województwa podlaskiego” finansowanego ze środków Europejskiego
 Funduszu Społecznego w ramach Osi Priorytetowej VII Poprawa Spójności 
 Społecznej, Działania 7.1 Rozwój Działań Aktywnej Integracji Regionalnego 
 Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego 2014-2020

6.  Sprawy różne, wolne wnioski i oświadczenia radnych
7.  Zamknięcie obrad 

P – kt 2.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski   zwrócił  się z pytaniem, czy ktoś
z  państwa  radnych  chciałby wnieść   uwagi do protokołu z poprzedniej sesji?

Uwagi do protokołu z III sesji  Rady Powiatu Siemiatyckiego nie zostały zgłoszone.
Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 16 radnych.
Przewodniczący Rady stwierdził,  że protokół  z poprzedniej  sesji  przyjęty został

przy  16  głosach  „za”,  0  głosów  „przeciw”,  0  głosów  „wstrzymujących  się”.  Protokół
głosowania jawnego w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji stanowi załącznik
do protokołu.

P – kt 3.

Głos zabrał Starosta Jan Zalewski, który złożył sprawozdanie z wykonania uchwał
Rady  Powiatu  oraz  pracy  Zarządu  Powiatu  między  sesjami.  Sprawozdanie  stanowi
załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady zwrócił  się z pytaniem, czy ktoś z państwa radnych ma
pytania do przedstawionego sprawozdania? 

Radny  Mariusz  Pyzowski poinformował,  że  chciałby  zapytać  o  kilka  rzeczy:
wniosek  Przedsiębiorstwa  Budowlano  -  Drogowego  i  Projektowego  plus  dwa  wnioski
SP   ZOZ  zostały  rozpatrzone  pozytywnie.  Radny  stwierdził  że  rozumie  iż  zmiany  w
budżecie, nad którymi będziemy głosować idą za tym, czy tak? 

Skarbnik Walentyna Kwiatkowska odpowiedziała, że tak.
Wniosek o najem lokalu w Ostrożanach rozpatrzony negatywnie – radny Mariusz

Pyzowski stwierdził, że z tego co pamięta kiedyś było dość dużo wolnych lokali, decyzje
zawsze były pozytywne, radny poinformował, że miał możliwość pracy w komisji. Radny
poprosił o uszczegółowienie, dlaczego taka decyzja?

Radny Mariusz Pyzowski poprosił,  aby Starosta  odniósł  się  tematu  wniosku o
wyasygnowanie  środków  w  budżecie  z  przeznaczeniem  na  wsparcie  organizacji
Ultramaratonu Nadbużańskiego – o jak  dużą kwotę  chodzi?  Czy nie  warto byłoby się
zastanowić  aby chociaż  w niewielkim stopniu  wesprzeć tą  inicjatywę ponieważ  jest  to
organizowane chyba po raz drugi, blisko 1000 osób z całej Polski bierze udział w tym
wydarzeniu więc jest to dobra forma promocji powiatu.

Odnosząc  się  do  uchwał  podjętych  przez  Zarząd  –  uchwała  w sprawie  zmiany
Regulaminu  Organizacyjnego  Starostwa,  zmienił  się  tam załącznik  jako  schemat.  Czy
wynika  to  z  faktu,  że  Zarząd  kompetencjami  podzielił   się  w  sposób  inny  niż  było
poprzednio?  Wydział  Komunikacji  i  Drogownictwa  wcześniej  był  pod  jurysdykcją  pana
Starosty teraz Wicestarosty.  Czy to z tego wynika?

Starosta  Jan  Zalewski stwierdził,  że  teraz  musimy  się  zastanowić,  czy  są  to
zapytania czy są to interpelacje i kiedy ma na nie odpowiadać bo nie ma takiego punktu
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„Odpowiedzi na zapytania i interpelacje”.
Radny Mariusz Pyzowski podkreślił,  że odnosi się do sprawozdania, które pan

Starosta przedstawił.
Starosta Jan Zalewski stwierdził,  że definicja tych zapytań może być w formie

interpelacji  lub  zapytania.  Starosta  Jan  Zalewski  poprosił  Sekretarza  Powiatu  o
zinterpretowanie tej formy zapytań.

Sekretarz Powiatu Jerzy Woźniak wyraził  opinię,  że skoro są to  zapytania do
sprawozdania  Starosty  więc  krótko  w  sposób  mało  szczegółowy  powinien  Starosta
odnieść  się  do tego.

Jeżeli  chodzi  o  zasób mieszkaniowy w Ostrożanach  Starosta poinformował,  że
postanowiliśmy  te  dwa  mieszkania  pozostawić  w  rezerwie  pod  kątem  potrzeby
zatrudnienia nauczycieli. W komisji mieszkaniowej działa Wicestarosta, którzy przedstawi
opinię komisji mieszkaniowej.

Radny  Mariusz  Pyzowski poinformował,  że  wystarczy  taka  odpowiedź.  Jeśli
chodzi o wsparcie ultramaratonu radny zapytał, czy duża kwota wchodziła tam w grę?

Starosta Jan Zalewski stwierdził, że w tej chwili nie pamięta o jaką kwotę chodziło,
czy w ogóle była ona wymieniona natomiast procedura ubiegania się o dofinansowanie
takiego  przedsięwzięcia,   traktujemy  jako  przedsięwzięcie  mieszczące  się  w  definicji
kultury fizycznej a więc procedura jest taka, że trzeba byłoby przejść przez konkurs, który
został ogłoszony, jeżeliby chodziło nawet o małą kwotę.

Radny Mariusz Pyzowski przypomniał, że wcześniej Zarząd podejmował uchwały
w sprawie ufundowania pucharu jednego, dwóch, pięciu, dziesięciu o wartości 100 – 150
zł.  chodzi  tylko  o  to,  nie  chodzi  o  to,  aby  wspierać  wielkimi  kwotami.  Ufundowanie
kompletu pucharów jest to dobre rozwiązanie.

Starosta stwierdził że o ile pamięta wnioskodawcy chodziło o dofinansowanie a nie
o zakup pucharu czy drobnej nagrody.

Jeżeli  chodzi  o  zmianę  Regulaminu  Organizacyjnego  Starostwa  Powiatowego
o  odpowiedź Starosta Jan Zalewski poprosił Sekretarza Powiatu.

Sekretarz  Powiatu  Jerzy  Woźniak poinformował,  że  zmiana  regulaminu  ma
związek  ze  zmianą  schematu  organizacyjnego  a  wynika  to  z  tego,  że  w  Starostwie
funkcjonuje podział między starostą, wicestarostą i sekretarzem co do tego, jakie wydziały
i  jakie  jednostki  organizacyjne  podlegają  pod  poszczególne  stanowiska.  W związku  z
nowym podziałem Wicestarosta będzie sprawował nadzór nad Wydziałem Komunikacji i
Drogownictwa , Sekretarz natomiast będzie sprawował nadzór nad mieniem powiatu. 

P – kt 4.

Przewodniczący  Rady  Henryk  Boguszewski  poinformował,  że w dniu  25
stycznia 2019 roku do Rady Powiatu wpłynęła Uchwała Nr XVII/ 56 /2019 Zgromadzenia
Związku Powiatów Województwa Podlaskiego dotycząca zmiany statutu Związku. Zgodnie
z  art.   67 a ust.  3 ustawy o samorządzie powiatowym  Rada Powiatu może w formie
uchwały wnieść sprzeciw w stosunku do uchwały zmieniającej statut związku w terminie
30 dni od dnia doręczenia tej uchwały. Uchwałę państwo radni otrzymali – Przewodniczący
Rady   zwrócił  się  z  pytaniem,  czy  ktoś  z  państwa  chciałby  wnieść  sprzeciw  do
przedłożonej Uchwały Zgromadzenia Związku Powiatów Województwa Podlaskiego? 

Nikt z radnych nie wniósł sprzeciwu do uchwały.
Przewodniczący  Rady  Henryk  Boguszewski stwierdził,  że  Rada  Powiatu

Siemiatyckiego nie wnosi sprzeciwu do Uchwały Nr XVII/ 56 /2019 Zgromadzenia Związku
Powiatów Województwa Podlaskiego z dnia 24 stycznia 2019r. w sprawie zmiany  Statutu
Związku Powiatów Województwa Podlaskiego.
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P – kt 5.

Pierwszy projekt  uchwały dotyczył  zmian w Uchwale  Nr  III/13/18 Rady Powiatu
Siemiatyckiego z dnia 21 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy
Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na lata 2019 – 2029.

Przewodniczący  Rady przypomniał,  że  projekt  został  omówiony  na  wspólnym
posiedzeniu komisji przed dzisiejszą sesją, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.
Za  podjęciem uchwały  w  sprawie  zmian  w  Uchwale  Nr  III/13/18  Rady Powiatu

Siemiatyckiego z dnia 21 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy
Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na lata 2019 – 2029 głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”,
0  głosów „przeciw”,  0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IV/19/19 – w załączeniu
do protokołu. Protokół  głosowania  jawnego w sprawie  zmian w Uchwale Nr  III/13/18
Rady  Powiatu  Siemiatyckiego  z  dnia  21  grudnia  2018  roku  w  sprawie  uchwalenia
Wieloletniej  prognozy  finansowej  Powiatu  Siemiatyckiego  na  lata  2019-2029  stanowi
załącznik do protokołu. 

Kolejny  projekt  uchwały  dotyczył  zmian  w  Uchwale  Nr  III/14/18  Rady  Powiatu
Siemiatyckiego  z  dnia  21  grudnia  2018  roku  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  Powiatu
Siemiatyckiego na 2019 rok.

Przewodniczący Henryk  Boguszewski przypomniał,  że  projekt  uchwały  został
omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji  przed dzisiejszą sesją,  czy państwo radni
mają pytania w tej sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone. 
Za  podjęciem uchwały  w  sprawie  zmian  w  Uchwale  Nr  III/14/18  Rady Powiatu

Siemiatyckiego  z  dnia  21  grudnia  2018  roku  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  Powiatu
Siemiatyckiego na 2019 rok głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”,
0  głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IV/20/19 – w załączeniu
do protokołu.  Protokół głosowania jawnego w sprawie  zmian w Uchwale Nr III/14/18
Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 21 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia budżetu
Powiatu Siemiatyckiego na 2019 rok stanowi załącznik do protokołu. 

Kolejny  projekt uchwały dotyczył udzielenia pomocy finansowej Gminie Perlejewo.
Przewodniczący  Rady  Henryk  Boguszewski przypomniał,  że  projekt  uchwały

został  omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni maja pytania w tej
sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone. 
Za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Perlejewo

głosowało 16 radnych.
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”,

0  głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IV/21/19 – w załączeniu
do  protokołu.  Protokół  głosowania  jawnego  w  sprawie  udzielenia  pomocy finansowej
Gminie Perlejewo stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny  projekt  uchwały  dotyczył  zatwierdzenia  rocznego  planu  kontroli  Komisji
Rewizyjnej Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2019 rok.

Przewodniczący Rady przypomniał,  że projekt został  omówiony na posiedzeniu
komisji  przed  dzisiejszą  sesją,  czy  państwo  radni  mają  pytania  lub  potrzebne  są
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dodatkowe informacje w tej sprawie?
Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.
Za podjęciem uchwały w sprawie  zatwierdzenia rocznego planu kontroli  Komisji

Rewizyjnej Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2019 rok głosowało 16 radnych.
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”,

0   głosów  „przeciw”,  0  głosów  „wstrzymujących  się”.  Uchwała  Nr  IV/22/19  –
w  załączeniu do protokołu.   Protokół  głosowania jawnego w sprawie   zatwierdzenia
rocznego planu kontroli  Komisji  Rewizyjnej  Rady Powiatu  Siemiatyckiego na 2019 rok
stanowi załącznik do protokołu.

Następny  projekt  uchwały  dotyczył  zatwierdzenia  rocznego  planu  pracy  Komisji
Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2019 rok.

Przewodniczący  Rady poinformował,  że  temat  został  omówiony  na  wspólnym
posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.
Za  podjęciem  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  rocznego  planu  pracy  Komisji

Finansowo  –  Budżetowej  Rady  Powiatu  Siemiatyckiego  na  2019  rok  głosowało
16  radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”,
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IV/23/19 – w załączeniu
do  protokołu. Protokół  głosowania  jawnego  w  sprawie  zatwierdzenia  rocznego  planu
pracy Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2019 rok stanowi
załącznik do protokołu.

Kolejny  projekt  uchwały  dotyczył  zatwierdzenia  rocznego  planu  pracy  Komisji
Rozwoju Gospodarczego i Porządku Publicznego Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2019
rok.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował,  że projekt uchwały
został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania w tej
sprawie?

Pytania do projektu uchwały nie zostały zgłoszone. 
Za  podjęciem uchwały w  sprawie   zatwierdzenia  rocznego  planu  pracy Komisji

Rozwoju Gospodarczego i Porządku Publicznego Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2019
rok głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”,
0  głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IV/24/19 – w załączeniu
do  protokołu.  Protokół  głosowania  jawnego  w  sprawie  zatwierdzenia  rocznego  planu
pracy  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  i  Porządku  Publicznego  Rady  Powiatu
Siemiatyckiego na 2019 rok  stanowi załącznik do protokołu. 

Następny  projekt  uchwały  dotyczył  zatwierdzenia  rocznego  planu  pracy  Komisji
Oświaty Kultury Zdrowia i Spraw Socjalnych  Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2019 rok,

Przewodniczący  Rady przypomniał,  że  projekt  został  omówiony  na  wspólnym,
wczorajszym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone. 
Za  podjęciem  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  rocznego  planu  pracy  Komisji

Oświaty Kultury Zdrowia i Spraw Socjalnych  Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2019 rok
głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”,
0     głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IV/25/19 w załączeniu
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do protokołu.  Protokół  głosowania  jawnego  w  sprawie  zatwierdzenia  rocznego  planu
pracy Komisji Oświaty Kultury Zdrowia i Spraw Socjalnych  Rady Powiatu Siemiatyckiego
na 2019 rok stanowi załącznik do protokołu. 

Kolejny  projekt  uchwały  to  uchwała  zmieniająca  uchwałę  Rady  Powiatu
Siemiatyckiego w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Siemiatyckiego.

Przewodniczący  Rady  Henryk  Boguszewski przypomniał,  że  projekt  został
omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji  przed dzisiejszą sesją,  czy państwo radni
mają pytania w tej sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.
Za  podjęciem  uchwały  zmieniającej  uchwałę  Rady  Powiatu  Siemiatyckiego

w   sprawie  uchwalenia  Statutu  Powiatu  Siemiatyckiego  głosowało  13  radnych.  3
wstrzymało się od głosu.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 13 głosach „za”, 0
głosów „przeciw”, 3 głosach „wstrzymujących się”.  Uchwała Nr IV/26/19 – w załączeniu
do  protokołu. Protokół  głosowania  jawnego  w  sprawie  projektu  uchwały zmieniającej
uchwałę  Rady  Powiatu  Siemiatyckiego  w  sprawie  uchwalenia  Statutu  Powiatu
Siemiatyckiego stanowi załącznik do protokołu.

Następny projekt uchwały dotyczył delegowania radnych do komisji bezpieczeństwa
i porządku. 

Przewodniczący  Rady  Henryk  Boguszewski poinformował  że  Komisja
Bezpieczeństwa  i  Porządku  powoływana  jest  zgodnie  z  ustawą  o  samorządzie
powiatowym  w  celu  realizacji  zadań  Starosty  w  zakresie  porządku  publicznego  i
bezpieczeństwa  obywateli.  Zgodnie  z  ustawą  w  skład  komisji  wchodzi  między  innymi
dwóch radnych delegowanych przez Radę Powiatu w związku z tym istnieje potrzeba, aby
Rada w dniu dzisiejszym delegowała dwóch radnych do pracy w tejże komisji.

Przewodniczący  Rady poprosił  o  zgłaszanie  kandydatów  do  pracy  w  komisji
bezpieczeństwa i porządku.

Starosta Jan Zalewski zgłosił kandydaturę radnego Wiesława Klepackiego. 
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy radny Wiesław Klepacki wyraża

zgodę na kandydowanie?
Radny Wiesław Klepacki wyraził zgodę na kandydowanie.
Radny Mariusz Cieślik zgłosił kandydaturę radnego Jana Żerunia.
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy radny Jan Żeuń wyraża zgodę

na kandydowanie?
Radny Jan Żeruń wyraził zgodę na kandydowanie. 
Inne kandydatury nie zostały zgłoszone.
Przewodniczący  Rady poinformował,  iż  radni  będą  głosować  personalnie  nad

delegowaniem poszczególnych kandydatów.
Przewodniczący  Rady  Henryk  Boguszewski poinformował   o  przejściu  do

głosowania  nad   delegowaniem   radnego  Wiesława  Klepackiego   do  komisji
bezpieczeństwa i porządku. 

Za  delegowaniem  radnego  Wiesława  Klepackiego  do  komisji  bezpieczeństwa  i
porządku głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że radny  Wiesław Klepacki delegowany został
do pracy w komisji bezpieczeństwa i porządku  przy 16 głosach “za”, 0 głosów “przeciw”, 0
“wstrzymujących się”.

Przewodniczący Henryk Boguszewski poinformował  o przejściu do głosowania
nad  delegowaniem  radnego Jana Żerunia   do komisji bezpieczeństwa i porządku. 
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Za delegowaniem radnego  Jana  Żerunia  do  komisji  bezpieczeństwa  i  porządku
głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że radny  Jan Żeruń delegowany został do pracy
w  komisji  bezpieczeństwa  i  porządku   przy  16  głosach  “za”,  0  głosów  “przeciw”,
0  “wstrzymujących się”.

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że
Rada Powiatu podjęła uchwałę następującej treści:  Uchwała Nr IV/27/19 Rady Powiatu
Siemiatyckiego  z  dnia  22  lutego  2019r.  w  sprawie  delegowania  radnych  do  komisji
bezpieczeństwa  i  porządku.  Przewodniczący  Rady  odczytał  treść  uchwały.  Uchwała
Nr  IV/27/19  –  w  załączeniu  do protokołu.  Protokoły  głosowań jawnych:  w sprawie
delegowania radnego Wiesława Klepackiego do komisji bezpieczeństwa i porządku oraz w
sprawie  delegowania  radnego  Jana  Żerunia  do  komisji  bezpieczeństwa  i  porządku
stanowią załączniki do protokołu. 

Kolejny projekt uchwały dotyczył podtrzymania swojego stanowiska.
Przewodniczący  Rady  Henryk  Boguszewski przypomniał,  że  temat  został

omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji  przed dzisiejszą sesją,  czy państwo radni
mają pytania lub potrzebne są dodatkowe informacje w tej sprawie?

Pytania nie zostały zgłoszone. 
Za podjęciem uchwały w sprawie podtrzymania swojego stanowiska  głosowało 15

radnych, 1 wstrzymał się od głosu.
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”,

0  głosów „przeciw”, 1  głosie „wstrzymującym się”. Uchwała Nr IV/28/19 – w załączeniu
do protokołu. Protokół głosowania jawnego w sprawie podtrzymania swojego stanowiska
stanowi załącznik do protokołu. 

Kolejny  projekt  uchwały  dotyczył  wystąpienia  Powiatu  Siemiatyckiego  ze
Stowarzyszenia Gmin, Powiatów i     Regionów Nadbużańskich.

Przewodniczący  Rady przypomniał,  że  temat  został  omówiony  na  wspólnym
posiedzeniu komisji przed dzisiejszą sesją, czy państwo radni mają pytania lub potrzebne
są dodatkowe informacje w tej sprawie?

Pytania do projektu uchwały nie zostały zgłoszone.
Za  podjęciem  uchwały  w  sprawie  wystąpienia  Powiatu  Siemiatyckiego  ze

Stowarzyszenia  Gmin,  Powiatów  i Regionów  Nadbużańskich  głosowało  15  radnych,
1  wstrzymał się od głosu.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”,
0   głosów „przeciw” , 1 głosie „wstrzymującym się”. Uchwała Nr IV/29/19 – w załączeniu
do  protokołu.  Protokół  głosowania  jawnego  w  sprawie  wystąpienia  Powiatu
Siemiatyckiego ze Stowarzyszenia Gmin, Powiatów i Regionów Nadbużańskich stanowi
załącznik do protokołu.

Następny projekt uchwały dotyczył określenia realizowanych zadań przez samorząd
powiatowy wynikających z ustawy z dnia 27 sierpnia 1997 roku o rehabilitacji zawodowej i
społecznej oraz zatrudnianiu  osób niepełnosprawnych (Dz. U. z 2018r. poz. 511 ze zm.)
finansowanych  ze  środków  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób
Niepełnosprawnych w roku 2019.

Przewodniczący  Rady  Henryk  Boguszewski przypomniał,  że  projekt  uchwały
został  omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji  przed dzisiejsz sesją,  czy państwo
radni mają pytania w tej sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.
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Za podjęciem uchwały w sprawie określenia realizowanych zadań przez samorząd
powiatowy wynikających z ustawy z dnia 27 sierpnia 1997 roku o rehabilitacji zawodowej
i   społecznej oraz zatrudnianiu  osób niepełnosprawnych (Dz. U. z 2018r. poz. 511 ze zm.)
finansowanych  ze  środków  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób
Niepełnosprawnych w roku 2019 głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”,
0  głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IV/30/19 – w załączeniu
do protokołu.  Protokół głosowania jawnego w sprawie  określenia realizowanych zadań
przez  samorząd  powiatowy  wynikających  z  ustawy  z  dnia  27  sierpnia  1997  roku  o
rehabilitacji  zawodowej  i  społecznej  oraz  zatrudnianiu   osób  niepełnosprawnych
(Dz.  U.z  2018r.  poz.  511 ze zm.)  finansowanych ze środków Państwowego Funduszu
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2019 stanowi załącznik do protokołu.

Następny  projekt  uchwały  dotyczył  powołania  Rady  Społecznej  Samodzielnego
Publicznego Zakładu Opieki w Siemiatyczach.

Przewodniczący  Rady   Henryk  Boguszewski przypomniał,  że  projekt  został
omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji  przed dzisiejszą sesją,  czy państwo radni
mają pytania w tej sprawie?

Pytania do projektu uchwały nie zostały zgłoszone. 
Za  podjęciem  uchwały  w  sprawie  powołania  Rady  Społecznej  Samodzielnego

Publicznego Zakładu Opieki w Siemiatyczach głosowało 16 radnych.
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za',

0  głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IV/31/19 – w załączeniu
do  protokołu.   Protokół  głosowania  jawnego  w  sprawie  powołania  Rady  Społecznej
Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  w  Siemiatyczach  stanowi  załącznik  do
protokołu.

Ostatni  projekt  uchwały  dotyczył  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  Powiatu
Siemiatyckiego  w  charakterze  Partnera    do  realizacji  projektu  „Regionalne  Innowacje
Społeczne – Centra Integracji Społecznej województwa podlaskiego” finansowanego ze
środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Osi Priorytetowej VII Poprawa
Spójności  Społecznej,  Działania  7.1  Rozwój  Działań  Aktywnej  Integracji  Regionalnego
Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego 2014-2020.

Przewodniczący  Rady  Henryk  Boguszewski poddał  projekt  uchwały  pod
głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych.
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”,

0  głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IV/32/19 – w załączeniu
do protokołu.  Protokół głosowania jawnego w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie
Powiatu  Siemiatyckiego  w  charakterze  Partnera  do  realizacji  projektu  „Regionalne
Innowacje  Społeczne  –  Centra  Integracji  Społecznej  województwa  podlaskiego”
finansowanego  ze  środków  Europejskiego  Funduszu  Społecznego  w  ramach  Osi
Priorytetowej VII Poprawa Spójności Społecznej, Działania 7.1 Rozwój Działań Aktywnej
Integracji  Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego 2014-2020
stanowi załącznik do protokołu.

P – kt 6.

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu w punkcie „Sprawy różne, wolne
wnioski i oświadczenia radnych”.
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P – kt 7.

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Henryk
Boguszewski podziękował zebranym za przybycie i zamknął obrady IV sesji VI kadencji
Rady Powiatu Siemiatyckiego.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

       PRZEWODNICZĄCY  RADY
 

                                Henryk Boguszewski 
           

Protokołowała:  Elżbieta Malinowska 
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